
 Afdelingsbestyrelsesmøde d. 12. december 2022 kl. 19.00   

 
 

  

 

Deltager:  
Johnny Vibskou Larsen, Svend Hansen, Ingvard Dahlin 
Hansen, Line Hansen, Ole Hansen, Sonja Frosch Pedersen, 
Jeanette Stærk Kogi, Ina Kilde  

 
Afbud:   

 
Gæst: Martin Skytte Hansen  

 
Referent: Ina  

   Opfølgning 

 

1. Godkendelse af referat 
fra sidste møde 

Ingen kommentarer 

  

 

2. Gensidig orientering, 
herunder Økonomi 

Martin Skytte kommer med en generel opfølgning på punkter 
fra Afdelingsmødet i september. 1. Legepladser: der var 
lovet ved etableringen af legepladserne, at de kunne holde i 
ca. 25 år. Martin forventer, at med en løbende 
vedligeholdelse så kan de også det. Martin foreslår at der 
ses på alle pladserne, til markvandring. Underlag skal 
vurderes til markvandring, og vi skal tænke på at begynde at 
sætte penge af til nyt underlag. Matin nævner beløbet ca. 2 
Millioner hvis det skal til reetableres. 2.Køkken: Renovering 
af køkkenet i Beboerhuset sættes igang. Martin vender 
tilbage med planen til afd. Mail. Og kontakter en 
køkkenleverandør forhåbentlig inden jul. 3. Martin foreslår at 
vi allerede nu begynder at overveje hvilke øvrige områder vi 
tænker der skal ses på til markvandring. 4. På 
Afdelingsmødet blev det besluttet, at der skulle ses på 
haverne, en opgave Martin tager sig af. 

X 

 

2a. Formand 1.Der er indhentet et tilbud på trøjer hos Håndværker 
Butikken. Ordre sættes i gang 

  

 

2b. Medlemmer 1. Vedr. Tavshedspligt.  Forretningsordenen skal opdateres 
vedr. loyalitetstavshedspligten og underskrives. Ina sørger 
for den ligger klar til mødet i januar 2023.    2. Vedr. 
Belysning. Der er blevet rejst spørgsmål til omfanget af 
fællesbelysningen. Der undres over, at man ikke forsøger, at 
spare på strømmen. Bestyrelsen finder spørgsmålet helt 
relevant, men ikke uden udfordringer. Martin oplyser, at 
besparelserne ved at begynde at reducere i tændte lamper 
uden en plan, hurtigt kan blive ædt op i håndværker udgifter. 
Alle er dog enige om, at det er et område der skal ses og 
beregnes på. Derfor bliver belysning et punkt på 
markvandring. 

X 



 

3. Siden sidst opfølgning 1. Vedr. Cykelværkstedet og Musikværkstedet: Line sørger 
for der kommer kontaktoplysninger og åbningstider på 
kalenderen der sendes ud fra Plads til Forskel.                                                                     
2. Vedr. Træværkstedet Svend H. Indkalder de der har meldt 
sig som interesserede i Værkstedet til et koordinerende 
møde. Når det er holdt, bliver kontakt oplysninger og 
åbningstider lagt ud på Kalenderen som udsendes fra Plads 
til Forskel                  

X 

 

4. Indkomne forslag fra 
beboere 

1. Vedr. Tysklandsturen til Juleindkøb. En beboer gør 
opmærksom på der har været snyd med tilmeldingen. 
Bestyrelsen ser med stor alvor på det. De arbejder videre 
med forskellige modeller for tilmelding samt regler for 
deltagelse i ture. Bestyrelsen er underlagt regler for hvordan 
afdelingens penge forvaltes.  2. Der er flere som har 
henvendt sig vedr. Træværkstedet. Svend er sat på som 
koordinator og samler de interesserede til et møde, hvor der 
arbejdes videre med muligheder. 

X 

 

5. Arrangementer 1. Juletræsfesten er afholdt med rigtig god deltagelse.  

  

 

6. Kommende møde 
datoer 

Næste bestyrelsesmøde d. 9. januar 2023 kl. 19.00 i 
bestyrelsens lokale. Line og Ole møder kl. 18.00 og tager 
imod beboere til Ris og Ros og ide snak. 

  

 

7. Eventuelt Bestyrelsen vil gerne opfordre til, at man som beboer møder 
op til Ris og Ros og ide snak. Når bestyrelsen ønsker, at de 
gode ideer skal indleveres der, er det fordi det er en 
umulighed a t følge med på internettet.  Hvis Det ikke er 
muligt med personligt fremmøde, kan man altid lægge et 
brev i Bestyrelsens postkasse. 

  
 


